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’s-Gravenzande, 3 augustus 2018.
Onderwerp: afwijzing investeringssubsidie voor het stichten van soccer courts.
Referentie: brief d.d. 31-07-2018, cluster : beleid.

Geacht college,

D.d. 31 juli jl. ontvingen wij een afwijkende beschikking op onze aanvraag voor 250Zo 
investeringssubsidie m.b.t. het stichten van een soccer court, later gesplitst in twee soccer courts. Het 
bedrag van de investering is C 113.200,--, zodat het bedrag van de subsidie circa C 28.300,-- zou 
bedragen.

Met de afwijkende beschikking hebben wij grote moeite, omdat in het verleden door voormalig 
wethouder, de heer P. Ouwendijk en de heer M.A. Valstar van de Cluster Ruimte, team 
Gebiedsbeheer toezeggingen zijn gedaan dat wij met deze investering in aanmerking zouden komen 
voor de investeringssubsidie.

In een gesprek dat wij d.d. 19 juli 2018 met de wethouder, de heer P. Varekamp hadden, deelde deze 
ons mede dat de gedane toezeggingen door zowel door de heer Ouwendijk, als door de heer Valstar 
worden ontkend. Dit bestrijden wij echter ten stelligste. Wij voelen ons dan ook incorrect behandeld 
door deze handelwijze. Juist door te verleggen met vertegenwoordigers van de gemeente, verwachten 
wij antwoorden te krijgen op onze vragen. Wanneer wij dan de vraag voor een investeringssubsidie in 
een zeer vroeg stadium aan onze contactpersoon van de gemeente voorleggen, hadden wij het 
project zeker op "on hold” gezet, als er ook maar enige twijfel door de vertegenwoordigers van de 
gemeente was uitgesproken. Wij gaan geen financiële risico’s op onze schouders nemen bij 
onduidelijkheid.

Hoe begon het:
Nadat wij op 11 juni 2017 een aanvraag indienden om de soccer courts op de onderhavige locatie te 
mogen aanleggen en wij tijdens een persoonlijk bezoek aan het sportpark op 3 augustus 2017 door 
voormalig wethouder P. Ouwendijk "groen licht” hadden gekregen voor zowel het stichten van het 
soccer court, als voor de investeringssubsidie van 2507o, werd de officiële aanvraag voor de 
investeringssubsidie - na een lange voorbereidingsperiode - op 10 maart 2018 ingediend.

Omdat wij half juli 2018 - buiten de ontvangstbevestiging - verder nog geen reactie hadden ontvangen 
werd door ons telefonisch contact opgenomen met de heer M.D. de Zeeuw van Cluster Beleid, met de
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vraag wanneer wij de goedkeuring konden tegemoet zien. De heer de Zeeuw merkte toen op dat wij 
zeer waarschijnlijk niet in aanmerking kwamen voor deze subsidie.

Het komt ons onbegrijpelijk voor dat wij niet direct na ontvangst van het aanvraagformulier in kennis 
zijn gesteld van deze zienswijze. Tussen 10 maart en half juli zitten ruim 4 maanden. Omdat wij door 
de toezeggingen van de heren Ouwendijk en Valstar ervan overtuigd waren dat de zaak in orde was, 
hebben wij op 19 maart 2018 aan de aannemer opdracht gegeven de soccer courts aan te leggen. Als 
wij direct een “waarschuwende vinger” hadden gekregen, dan zouden wij ons op dat moment nog 
nader hebben kunnen beraden.

Op 19 juli 2018 hadden wij over deze kwestie overleg met de wethouder de heer P. Varekamp, waarbij 
ook tegenwoordig was de heer M. D. de Zeeuw van Cluster Beleid. Wij hebben de historie verteld en 
uit eigen verslaglegging aangetoond waar, wanneer en door wie de toezeggingen zijn gedaan. De 
heer Varekamp zegde toe ons verzoek in week 31 in het College van B&W te zullen bespreken en 
ons nader te berichten.

Op vrijdag 27 juli deelde de heer Varekamp ons telefonisch mede dat er geen nieuwe gezichtspunten 
naar voren waren gekomen en dat men bij de afwijzing bleef.

Wij zitten thans met een fors probleem namelijk:

- een tekort van circa C 28.000,--;
- op 19 maart is de opdracht gegeven aan de aannemer;
- toezeggingen voor bijdragen van andere fondsen, welke mogelijk “op de tocht” komen te 

staan;

Op grond van het feit dat er geen weg terug meer is en wij de vele kinderen en hun ouders niet willen 
teleurstellen, is besloten het stichten van de soccer courts toch door te zetten. Wij zullen het 
financiële tekort aanvullend trachten te lenen bij derden.

Onderstaand vermelden wij enkele belangrijke contactmomenten;

1. 11 juni 2017: aanvraag voor de aanleg van soccer court verzonden t.a.v. wethouder P. 
Ouwendijk. In deze brief staat ook de passage: “wij gaan ervan uit dat voor deze 
Investering de 2507o subsidieregeling van kracht is”.

2. 1 augustus 2017: omdat wij nog geen reactie op onze brief d.d. 11-06-17 hadden ontvangen 
ook geen ontvangstbevestiging - stuurden wij een herinnering t.a.v. de heer Ouwendijk met 
het verzoek om een reactie.

3. 3 augustus 2017: aanwezig P. Ouwendijk, L.v.d. Lans en W. Voois: naar aanleiding van de 
herinneringsmail reageerde de heer Ouwendijk met een bezoek aan het Juliana Sportpark op 
03-08-17. Het bleek dat onze brief d.d. 11 juni 2017 de wethouder nooit bereikt had. Hij was 
niet bekend met onze aanvraag. Na uitleg en toelichting ter plaatse kregen wij van de heer 
Ouwendijk mondelinge toestemming het soccer court op de aangegeven locatie te stichten. 
Tevens werd de 2507o regeling toegezegd.

Voorts hebben wij gevraagd om het verwijderen van bomen en struiken voor rekening van de 
gemeente te nemen. Daarvan werd kennis genomen, doch dit werd niet toegezegd. Zou later 
bekeken worden.

4. 1 februari 2018: aanwezig M. Valstar, L.v.d. Lans en W. Voois:
Door ons is gevraagd:

a) is 2507o regeling voor investering van circa C 110.000,-- (is C 27.500,--) akkoord?
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Antwoord van de heer Valstar: ik bespreek dit met de heer Ouwendijk.
b) verzocht het ontgraven + afvoeren grond + drainage voor rekening van gemeente te nemen. 

Totaal C 7.000,-- excl. BTW.
Antwoord van de heer Valstar : neem ook dit verzoek ook mee naar de heer P. Ouwendijk.

c) 12 februari 2018 : aanwezig M. Valstar, L.v.d. Lans en W. Voois : Dit gesprek ging 
uitsluitend om antwoorden te krijgen op onze vragen d.d. 01-02-2018.
De antwoorden van de heer Valstar waren : 

o 250Zosubsidie regeling is akkoord.
o de gemeente is bereid de kosten voor het ontgraven en afvoer van grond ten bedrage 

van C 5.346,-- voor haar rekening te nemen.

Naast de hierboven genoemde contactmomenten zijn er nog een aantal ontmoetingen geweest, 
speciaal met de heer M. Valstar, waarbij gesproken is over de 2507o regeling. Ook in onze eerste 
aanvraagbrief d.d. 11 juni 2017 is door ons aangegeven dat wij ervan uitgingen dat wij in aanmerking 
kwamen voor deze subsidieregeling. In al die tijd heeft niemand ons ervan in kennis gesteld dat deze 
investering niet aan de criteria voldeed. De heer Valstar is ons aanspreekpunt voor sportpark 
aangelegenheden. Deze moet toch ook enigermate op de hoogte zijn van de regeling? Bovendien zal 
hij toch collegiaal contact onderhouden met de heer M. de Zeeuw? De heer de Zeeuw zal de heer 
Valstar toch ook wel eens om een nadere toelichting van de aangemelde investeringen vragen?

Dan nog het feit dat we na verzending van de daadwerkelijke subsidieaanvraag d.d. 10 maart 2018 
niet direct erop zijn geattendeerd, dat wij waarschijnlijk niet in aanmerking komen voor de subsidie.. 
Toen wij half juli op eigen initiatief informatie vroegen hoorden we voor het eerst van het mogelijk 
negatieve bericht. De heer de Zeeuw had ons toch direct na ontvangst van het aanvraagformulier 
kunnen waarschuwen?

Tijdens de toezegging voor de investeringssubsidie op 12 februari 2018, deelde de heer Valstar ons, 
namens wethouder Ouwendijk ook nog mede, dat de gemeente bereid was de kosten voor het 
ontgraven en afvoer van grond, ten bedrage van C 5.346,-- voor haar rekening te nemen. Dit zou door 
de heer Valstar zelf aan het aannemingsbedrijf worden doorgegeven. Wat is de status van dit bedrag?

Op grond van het bovenstaande verzoek wij u dringend het besluit alsnog te heroverwegen en ons de 
2507o investeringssubsidie toe te kennen.

Tot besluit het volgende :
Zoals hierboven reeds opgemerkt voelen wij ons zeer onheus bejegend door de heren Ouwendijk en 
Valstar. Binnenkort verwachten wij de heer Valstar weer te ontmoeten voor het “veldenoverleg”. De 
vertrouwensrelatie is echter door deze handelwijze geschaad en wij hebben grote moeite met hem 
aan tafel te gaan zitten. Wij hopen dat u hiervoor begrip kunt opbrengen.

Wij vertrouwen alsnog op een positieve afwikkeling van deze kwestie.

Met vriendelijke groeten,

Stichting Juliana Sportpark

bestuursleden : Leo van der Lans : Wim Voois :
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